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Protokollet omfattar §137
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Mötesdatum

Utbildningsnämnden 2020-12-09

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§137

Förslag till svar på motion om att starta lastbilsförarutbildning (UTB 
20/12)

Beslut

1. Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige avslå 
motionen med hänvisning till att det inte är möjligt att starta inom föreslagen tidsram.

2. Utbildningsnämnden stödjer motionens intentioner och en utredning om 
lastbilsförarutbildning har redan startat och fortgår med sikte på nästa läsår 2021-
2022.

Sammanfattning

Erik Thunefors, sd skriver i motion 2020-01-18 att behovet av lastbilförare beräknas vara stort 
de närmaste 10 åren. Gymnasiernas transpostprogram har idag dubbelt så många sökande som 
det finns platser. Åkeribranschen är också en av kommunens större arbetsgivare.

Han föreslår kommunfullmäktige:

 att kommunen snarast påbörjar planeringen för en utbildning till lastbilsförare med 
start hösten 2020 eller senast våren 2021.

Yttrande på motionen från skolchef Kent Ylvesson.
Gymnasieskolan och vuxenutbildningen utreder möjligheter och förutsättningar för utbildning 
av lastbilsförare med sikte på nästa läsår.

 

Beslutsunderlag
 Motion om att starta lastbilsförarutbildning
 Yttrande på motion om lastbilsförarutbildning
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